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Z Á P I S N I C A 

 

Z 17. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hrachove  konaného  

dňa 31.03.2025 v zasadačke Obecného úradu v Hrachove o 17:00 hod 

 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––- 

 

 

 

 

P r í t o m n í   poslanci OZ:             podľa prezenčnej listiny 

N e p r í t o m n í   poslanci OZ:        

Ď a l š í   prítomný:                            podľa prezenčnej listiny  

 

 

 

 

Program zasadnutia: 

  

1. Otvorenie  zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Úprava rozpočtu Základnej školy s  materskou školou Sama Vozára Hrachovo  k 31.3.2025 

5. Úprava rozpočtu Obce Hrachovo k 31.3.2025 

6. Rôzne 

7. Záver 
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ROKOVANIE: 

 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Hrachovo (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ondrej 

Knechta (ďalej len starosta) a privítal poslancov. Uviedol, že 17. riadne zasadnutie bolo zvolané 

v zmysle zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že 

z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 6 poslancov, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé 

právoplatne sa uznášať.  P. Škvarka sa ospravedlnil, že bude meškať. 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia,  k programu neboli vznesené žiadne 

pripomienky. Starosta dal hlasovať za schválenie programu zasadnutia. 

Hlasovanie:  za: 6  -  (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták,  Mgr. Mareková, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Program bol jednohlasne schválený a bolo prijaté uznesenie  č. 

167/03/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje program 17. riadneho zasadnutia 

OZ v Hrachove podľa pozvánky bez pripomienok. 

 

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku p. Katarínu Marekovú a za overovateľov zápisnice poslancov Mgr. 

Janku Liptákovú a Mgr. Adrianu Marekovú. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov uznesení 

a zápisnice poslancov Mgr. Janku Liptákovú a Mgr. Adrianu Marekovú. 

Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Valentová, Vetrák) 

zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté uznesenie č. 168/03/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove 

berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov uznesení a zápisnice 

poslancov Mgr. Janku Liptákovú a Mgr. Adrianu Marekovú. 

 

K bodu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov JUDr. Zuzanu Kederovú a p. Ivetu 

Valentovú. Žiadne pozmeňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení:  JUDr. Zuzana Kederová  a p. Iveta Valentová. 

Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Valentová, Vetrák) 

zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 169/03/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove 

schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: JUDr. Zuzana Kederová a Iveta Valentová. 

 

K bodu č. 4 - Úprava rozpočtu Základnej školy s  materskou školou Sama Vozára Hrachovo  

k 31.3.2025 

Starosta poprosil Ing. Vývlekovú, aby oboznámila poslancov so zmenami rozpočtu. 

Ing. Vývleková: ZŠ žiada o úpravu rozpočtu k 31.3. navýšenie vo výške 6 567,80 €. V tom sú 

zahrnuté poplatky za školský klub detí, za stravné a poskytnuté financie z krajského školského úradu 

na mzdy, odvody, na prevádzku škôlky, ZŠ prvého stupňa a druhého stupňa, dopravné, príspevok na 

deti zo sociálne  znevýhodneného prostredia, nevyčerpané prostriedky z minulých rokov (čo si 

ušetrili sa zapája do rozpočtu), lyžiarsky kurz. Celková výška výdavkov je 1 048 331,80 €. Starosta 

dal za schválenie úpravy rozpočtu ZŠ hlasovať. 

Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Valentová, Vetrák) 

zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 170/03/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove  schvaľuje úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou Sama Vozára Hrachovo  

k 31.03.2025 nasledovne: 

Celkové príjmy po úprave celkom     45 200,00 Eur 

v tom: 

A. Bežné príjmy /200, 300/ po úprave celkom 45 200,00 Eur                                                       

B. Kapitálové príjmy /200, 300/ po úprave celkom 0,00 Eur                                                          
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C. Príjmové finančné operácie /400, 500/ po úprave celkom 0,00 Eur  

Celkové výdavky po úprave celkom                                                          1 048 331,80 Eur 

v tom:  

A. Bežné výdavky /600/ po úprave celkom    1 048 331,80 Eur  

z toho úpravy v časti (funkčná klasifikácia): 

09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou -  

Materská škola (originálne kompetencie)   1 800,00 Eur 

09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou -  

Materská škola – prenesené kompetencie (normatívne FP)  124 869,00 Eur 

09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou -  

Materská škola – prenesené kompetencie (nenormatívne FP)    2 550,00 Eur 

09.1.2.1 Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 1. stupeň (prenesené kompetencie: normatívne FP)   281 885,00 Eur 

09.1.2.1 Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 1. stupeň (prenesené kompetencie: nenormatívne FP)  46 777,00 Eur 

09.1.2.1 Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 1. stupeň (prenesené kompetencie: FP z roku 2024)   6 928,36 Eur 

09.2.1.1 Nižšie sekundárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 2. stupeň (prenesené kompetencie: normatívne FP)  344 511,00 Eur 

09.2.1.1 Nižšie sekundárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 2. stupeň (prenesené kompetencie: nenormatívne FP)  8 856,00 Eur 

09.2.1.1 Nižšie sekundárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou - 

Základná škola 2. stupeň (prenesené kompetencie: FP z roku 2024)  17 219,51 Eur 

09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne - 

Školský klub detí (originálne kompetencie) 54 132,92 Eur  

09.6.0.2 Vedľajšie služby poskytované v rámci primárneho vzdelávania - 

Školská jedáleň (originálne kompetencie) 114 603,01 Eur  

10.4.0 Rodina a deti 44 000,00 Eur                                         

10.7.0 Sociálna pomoc občanom v hmotnej núdzi a sociálnej núdzi  200,00 Eur 

B. Kapitálové výdavky /700/ po úprave celkom 0,00 Eur 

C. Výdavkové finančné operácie /800/ po úprave celkom 0,00 Eur 

 

K bodu č. 5 - Úprava rozpočtu Obce Hrachovo k 31.3.2025 

Ing. Vývleková : Obec Hrachovo žiada o úpravu rozpočtu k 31.3.2025: bežné príjmy sa znižujú 

o 14 627,00 €, kapitálové príjmy sa navyšujú o 98 507,17 €. PPA nám refundovala prostriedky za 

projekt „Rekonštrukcia objektu v obci Hrachovo pre rozvoj podnikania“. Príjmové operácie sa 

navyšujú 33 881,98 € - zapájajú sa nevyčerpané prostriedky z r. 2024 a 2023:  Normatívne, 

nenormatívne, stravné z ÚPSVaR a zároveň stravné a réžia v školskej jedálni. Celkové príjmy sú 

1 416 174,15 €. Bežné výdavky sa navyšujú o 12 687,10 €, kapitálové o 800,00 € za projektovú 

dokumentáciu „Rekonštrukcia obslužnej komunikácie v obci Hrachovo na ul. Mieru pri Útisovom 

dome. Navyšujú sa výdavky na prevádzku, na cesty opravovali sa prepusty na ceste do cintorína. 

JUDr. Kederová:  Poďakovala a pochválila že je to veľmi pekne porobené a vôbec nehrkajú, 

Ing. Vývleková pokračovala: navyšujú sa vratky 5 502,10 € - vracia sa stravné na ÚPSaR. Celkové 

výdavky po úprave sú 315 335,10 €. Starosta sa opýtal či má niekto otázky k rozpočtu, nikto nemal 

pripomienky potom dal za prijatie uznesenia hlasovať. 
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Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, Valentová, Vetrák) 

zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 171/03/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove  schvaľuje úpravu rozpočtu Obce Hrachovo  k 31.03.2025 nasledovne: 

Celkové príjmy po úprave celkom: 1 416 174,15 Eur 

v tom: 

A. Bežné príjmy /200, 300/ po úprave celkom 1 283 785,00 Eur                                                       

B. Kapitálové príjmy /200, 300/ po úprave celkom 98 507,17 Eur                                                          

C. Príjmové finančné operácie /400, 500/ po úprave celkom 33 881,98 Eur  

Celkové výdavky po úprave celkom: 315 335,10 Eur 

v tom:  

A. Bežné výdavky /600/ po úprave celkom  314 535,10 Eur  

z toho úpravy v časti (funkčná klasifikácia): 

01.1.1 Výkon a zákonodarné orgány               211 259,00 Eur 

01.1.2 Finančné a rozpočtové záležitosti 1 500,00 Eur 

01.3.3 Iné všeobecné služby                      5 030,00 Eur 

02.2.0 Civilná ochrana 651,00 Eur 

03.2.0 Ochrana pred požiarmi 5 710,00 Eur 

04.5.1 Cestná doprava 4 280,00 Eur 

05.1.0 Nakladanie s odpadmi 36 000,00 Eur 

05.2.0 Nakladanie s odpadovými vodami 14 115,00 Eur 

05.6.0 Ochrana životného prostredia inde neklasifikované  1 400,00 Eur 

06.2.0 Rozvoj obcí 2 200,00 Eur 

06.4.0 Verejné osvetlenie 5 827,00 Eur 

06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť inde neklasifikované  11 500,00 Eur 

08.1.0 Rekreačné a športové služby 500,00 Eur 

08.2.0 Kultúrne služby 3 632,00 Eur 

08.3.0 Vysielacie a vydavateľské služby 400,00 Eur 

08.4.0 Náboženské a iné spoločenské služby 2 000,00 Eur 

09.1.2.1 Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou -  

Základná škola 1. stupeň 829,00 Eur 

09.5.0 Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne 1 700,00 Eur 

10.2.0. Staroba 68,00 Eur 

10.4.0 Rodina a deti 5 502,10 Eur 

10.5.0 Nezamestnanosť  200,00 Eur   

10.7.0 Sociálna pomoc občanom v hmotnej a sociálnej núdzi 232,00 Eur                                      

B. Kapitálové výdavky /700/ po úprave celkom 800,00 Eur 

04.5.1 Cestná doprava 800,00 Eur 

C. Výdavkové finančné operácie /800/ po úprave celkom 0,00 Eur 

 

K bodu č. 6 -  Rôzne 

Starosta:  Bola možnosť do konca marca žiadať prostriedky z MF, dali sme vypracovať projektovú 

dokumentáciu aj s rozpočtom za 800,00 € na cestu z ulici Mieru k Útisovmu domu, potadiaľ ako je 

náš pozemok. Poslancom ukázal projekt, bude oporný múrik, kde je zemina vyššia. Celková cena je 

12 875,00 €, spolufinancovanie je minimálne 5%, t. j. 650,00 €.  Žiadali sme 12 225,00 €. 
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Navýšenie kapitálových príjmov – celkom dobre 21. januára sme podali žiadosť a 17. marca nám 

prišli naspäť prostriedky z MAS vo výške 98 507,17 € za Útisov dom, čo niektoré obce čakali roky. 

To bolo 100 %-né financovanie. Nemuseli sme žiadať o úver, mali sme vlastné prostriedky. 

Prišiel p. M. Škvarka. 

Starosta informoval o ďalšom projekte (do konca decembra)2 na detské ihrisko medzi zdravotným 

strediskom a obecným úradom. Rozpočet je na 55 600,00 €, naše spolufinancovanie je  5 600,00 €, to 

bolo určené minimálne. Žiadosť sme podali 27. decembra na 50 tis. € od ministerstva práce 

a sociálnych vecí. Musia tam byť minimálne 4 prvky impulzívne zariadenia. Boli za ním aj matky 

s deťmi, ž by tam dačo chceli, ale povedal aby počkali, lebo sme dali projekt, aby sme nekupovali 

zbytočne. 

 

Ďalší projekt je ZŠ – moderná vidiecka škola, dopĺňame to už 4. krát. Kuchyňa, bezbariérovosť, 

zateplenie obvodového plášťa a zateplenie telocvične. Teraz sa dalo zvýšiť o 8 %, dali sme upraviť aj 

rozpočet. Celková výška oprávnených výdavkov je 284 tis. €, spolufinancovanie z vlastných zdrojov, 

bola podmienka 8 %, t. j.  je 22 tis. €, takže 261 tis. by sme mali  dostať. Keď toto doplnenie bude 

v poriadku, tak by nám už mali poslať návrh zmluvy, lebo ten projekt je už schválený. 

 

Vyšla ďalšia výzva, do 70 tis. z ministerstva životného prostredia žiadať na mulčovač, štiepkovač, 

vlečka, traktory, kosačky. Celková hodnota je 79 325,16 €, výška dotácie je 70 tis. € a 9 325,16 € je 

spolufinancovanie, minimálne 5 %. Žiadali sme traktor, čelný nakladač aj s lopatou, mulčovač 

a vlečku. Odhŕnač – radlicu máme. Museli sme mať nejakú ponuku, ale súťaž ešte aj tak musíme 

robiť. 

 

Ešte je schválený projekt na kompostéry, čo by mal podľa zákona mať každý. Tam sú predbežné 

celkové náklady vo výške 57 236,00 € .  Oprávnené výdavky by mali byť  € 51 400,00 €, 

neoprávnené výdavky 5 836,00 € to je z EU. 

 

Z MAS-ky je možnosť žiadať prostriedky na popravu verejného priestranstva do 15 tis. €, nakoľko 

obec Selce nejde realizovať jeden projekt. Projektant, ktorý nám robil projekt na cestu pri Útisovom 

dome nám naprojektoval priestor ako je Útisov dom a cestu čo chceme robiť ku obchodu vľavo, kde 

je kus zelene a járok, že by sme chodník spravili pri obecnej ceste, alebo nejaký iný priestor, ale 

nemôže to byť napr. detské ihrisko. 

P. Vetrák: To bude dobre keď sa tam urobí parkovisko pred Jednotou a pred Útisovom dome tiež aby 

bolo upravené. 

Starosta: z MF spravíme cestu s oporným múrom a toto by bolo navyše, oslovili nás z MAS-ky či by 

sme nechceli, lebo potom oslovia druhú obec. Tam by bolo spraviť nový chodník, prekryť járok. 

Mgr. Liptáková: Mohli by tam byť aj nejaké lavičky. 

P. Škvarka: Rozmýšľa čo by mohlo byť v spodnej časti Útisovho domu, že by to možno aj tým 

mohlo súvisieť, nejaký možno aj altánok, keď tam bude nejaká zmrzlina. 

P. Valentová: By si to vedela predstaviť smerom k Števákovcom, tam je väčší priestor, tam si vie 

predstaviť niečo pre deti, že by tam mali. 

P. Škvarka: Tá križovatka je aj bude centrom detí, čo chodia aj na autobusy, vždy tam sú a tým že to 

je také otvorené podľa neho by tam bol dobrý nejaký altánok, lavička niečo okrasné. 

Mgr. Liptáková: Pekné kríky keby sa tam nasadili. 

JUDr. Kederová: Upraviť len, vysadiť tam pekne, nič by tam nebudovala. 

Starosta ukázal projekt poslancom. Je to v strede obce, tam sa naozaj veľa toho nezmestí. 

P. Škvarka: Nedalo by sa tam kde sú kontajnery na sklo niečo nato, je to v rámci toho priestoru. 

Starosta: Ak budú kontajnery tam kde sú teraz, to nie je náš pozemok, to je Jednoty, my musíme mať 

svoj pozemok. Možno keby sa dalo do nájmu na 10 rokov, len je to komplikovanejšie. Keby sme sa 

stretli s projektantom, povedali by sme čo asi, on by to naprojektoval do tej sumy. Mali by sme dať 

kus zábradlia aby nejaké dieťa nevybehlo. 
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P. Valentová: Je to na hlavnej ceste zo všetkých strán. 

Starosta: Nejaké okrasné, pekné zábradlie by tam bolo dobré. Zavolal by projektanta na poobede aby 

navrhol čo by sa dalo do tej sumy spraviť. Mohli by ste si to popozerať, premyslieť aj doma. 

P. Škvarka: Aj studňu by tam bolo skrášliť. 

Starosta: Môžeme tam aj tú studňu dať oproti Útisovho domu, vyčistiť, obložiť. 

P. Škvarka: Čokoľvek sa tam urobí, tam aj tak budú krížom prechádzať z bytovky a z Vrboviec. 

Starosta: Ale to je sľúbené, že tam Jednota spraví schody aj chodník keď budú robiť parkovisko, lebo 

to je zaužívané. Ako náš pozemok končí, spravia aj oporný múr. 

 

Potom starosta informoval, že sme zaúčtovali  niektoré faktúry za projekty, napr. v r. 2020 projekt na 

KD a neschválili nám a tá faktúra tam visela, lebo mal by sa zaúčtovať vtedy keď ten projekt je.  

Ing. Vývleková: Dokopy to je 18 884,00 €. Tam je viac projektov spätne cca. desať rokov, jedná sa o  

nevyužité projektové dokumentácie, ktoré sa účtovne preúčtujú z účtu 042-obstaranie DHM na účet 

548-Ostané prevádzkové náklady,  ako zmarené investície. 

 

Starosta: Z DDS Babin most (kde je umiestnená p. Trímajová) prišla žiadosť o poskytnutie 

finančného príspevku.  Či prispievať? 

JUDr.  Kederová: Oni len pýtajú, neprispievať lebo p. Trímajová určite má taký dôchodok, ak keď 

nie tak sú povinný dať rodina, sú tam tri deti. Iné je taký, kto nemá nikoho, že nemá rodinu, ale jej to 

vyjde z dôchodku. Podľa VZN môžeme, ale dala by maximálne 50-100 €. 

Starosta: To nie je priamo na tetine náklady, ale oni sú neziskovka vlastne to je pre ich neziskovku. 

JUDr. Kederová: Iba keby nám nejak promptne niekoho zobrali. 

Mgr. Liptáková: Nechajme to pre niekoho, kto to bude potrebovať. 

JUDr. Kederová: Budú problémy s týmito zariadeniami do budúcna. Bude veľká reforma sociálnych 

služieb. Možno by nebolo zle mať nejaké zariadenie, niekedy aj prispieť niečo, mať nejaké dobré 

kontakty aby nám promptne zobrali niekoho keď budeme potrebovať. Lebo nebudú, obce to nechcú 

prevziať a VÚC čo mali klasické domovy dôchodcov a sociálnych služieb, kde boli aj tí čo neboli 

ležiaci to všetko sa ruší. Budú tam len ťažké stavy. Ostatné budú neziskovky, tie si dajú zaplatiť. 

Starosta: Robí tam p. Durmisová, ona mi vždy zavolá keď majú voľné miesto, či dakoho 

nepotrebujeme umiestniť. Potom dal za schválenie príspevku hlasovať. 

Hlasovanie: za: 0, zdržal sa: 0, proti: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, 

Škvarka, Valentová, Vetrák). Bolo prijaté Uznesenie č. 172/03/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove neschvaľuje poskytnutie finančného príspevku z rozpočtu Obce Hrachovo na prevádzku 

sociálnej služby v zariadení  pre seniorov: Domov sociálnych služieb, chránené bývanie a chránené 

dielne Babin most. 

 

Starosta: Prichádzame k najťažšej veci: fekálne vozidlo je to také hrdzavé, že môže sa stať, že zajtra, 

napozajtra odíde úplne. Dali sme spraviť ponuku firme, od ktorej sme mali nové vozidlo. Nová 

nadstavba na naše vozidlo stojí 51 500,00 € bez DPH. Pozeral aj v inzerátoch či sú vôbec také 

vozidlá, majú najazdené km. Komplet auto aj s nádržou sa pohybujú napr. 38 tis. bez DPH aj s autom 

aj s novou nádržou. Dá sa aj požičať, keby bola veľmi zlá situácia za 120 € bez DPH na deň. 

P. Škvarka: iná firma na nadstavbu nie je? Keď predávajú za 38 tis.  komplet auto s novou cisternou? 

Starosta: Informoval sa aj o tom, údajne oni vozia pozinkované nádrže za 8 tis. z talianska, ale 

povedal, že pre nich je to veľká strata času na naše auto to spraviť, lebo oni majú iné uchytenia. 

Poslal email do spol. Agroris len sa ešte neozvali. Budeme ďalej hľadať, len keď nezoženieme za 

dobrú cenu, potom by bolo kúpiť celé auto v inzeráte je presne také isté auto ako máme my, ročník 

2013.  

P. Škvarka: To bude čiste z našich zdrojov. 
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Starosta: Z našich,  nedá sa to ani cez okresný úrad, cez životné prostredie. My to nechceme len pre 

seba, mohla by to kúpiť aj iná obec a vyvážať, tak ako sme my roky vyvážali pre okolité obce.  

JUDr. Kederová: Koľko rokov už má? 

Starosta: V r. 2026 bude mať 20 rokov.  

P. Škvarka: Koľko má najazdené? Je na ňom hrdzavá cisterna inak auto, podvozok je dobrý? 

Starosta: Najazdené má 129 609 km k 27. marcu, keď sa opieskuje a opraví, tak áno. Rozmýšľal aj či 

by sa nedalo predať.  

 

Mgr. Liptáková: Na stavanie mája môžeme počítať s tých stromčekov? Zase by sme išli zpred 

obecného úradu za sprievodu spevu. 

Starosta: Sme sa dohodli, že každý rok dáme jeden dole na mája.    

Mgr. Liptáková: Či má počítať s akciou rozprávkový les pre deti, alebo to má na starosti škola? 

Starosta: Treba s tým počítať aj keď škola vždy pomohla. Organizuje to Mikroregión a pomáhajú 

dobrovoľníci. Zvyklo to byť 1. júla, alebo prvý prázdninový víkend. 

Mgr. Mareková:  V utorok bude v škole porada, povie p. riaditeľovi. 

JUDr. Kederová: Jedna osoba nech to má na starosti a potom sa vytvorí tím. 

Starosta: Obec zabezpečuje guláš. Minulý rok tam boli praktikantky zo škôlky. 

 

P. Škvarka: Bolo by treba orezať tuje okolo obecného úradu aj pri zdravotnom stredisku, to je už celé 

v ceste. To je taký druh, že keď ich orežú to vymladí. Ešte sa pýtal za sochy v cintoríne.  

Starosta: Už sú natreté 3 X, ešte raz ich natrú v garáži a potom treba určiť kde ich dáme musí sa 

spraviť betónová platňa. 

 

P. Valentová navrhla odmenu starostovi k jubilejnému výročiu. Nemal odmenu minimálne 10 rokov. 

Vieme, že nemôže mať, ale vieme to urobiť tak, že mu navýšime %. Teraz má základný plat a 

navýšenie 30%, vieme mu až do 60 % navýšiť. 30 % je 830,00 €. 

P. Lupták: Dajme 60 % na tri mesiace. 

JUDr. Kederová: Potom to vrátime na 30 %. 

Mgr. Liptáková: Predtým sa mu už dávalo? 

JUDr. Kederová: Nikdy. 

P. Valentová: Dala hlasovať za návrh uznesenia Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje plat 

starostu obce určený podľa § 3 ods.1 zákona č. 253/1994 Z. z. o platových pomeroch starostov obcí 

a primátorov miest v znení neskorších predpisov navýšiť podľa § 4 ods. 2 uvedeného zákona o 60% 

s účinnosťou od 1.3.2025. 

Hlasovanie: za: 0, zdržal sa: 0, proti: 7 (JUDr. Kederová, Mgr. Liptáková, Lupták, Mgr. Mareková, 

Škvarka, Valentová, Vetrák). Bolo prijaté Uznesenie č. 174/03/2025 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachov schvaľuje plat starostu obce určený podľa § 3 ods.1 zákona č. 253/1994 Z. z. o platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov navýšiť podľa § 4 ods. 2 

uvedeného zákona o 60% s účinnosťou od 1.3.2025. 

 

Potom poslanci poďakovali starostovi, že už viac 2 desaťročia vedie našu obec, stará sa o našich 

občanov a zagratulovali starostovi k jeho 60 ročnému životnému jubileu. 

 

K bodu č. 7  – Záver 

Nakoniec sa starosta obce opýtal či má ešte niekto niečo dodať, potom  poďakoval všetkým  
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prítomným poslancom za  účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.  

 

 

 

 

                                                                                               ____________________________ 

         Ondrej Knechta 

           starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice : 

 

 

Mgr. Janka Liptáková                                                            ____________________________                     

 

 

Mgr. Adriana Mareková                                                        ____________________________ 

 

 

Zapísala: Katarína Mareková 
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D O C H Á D Z K A 

poslancov OZ za rok 2025 

 
Meno priezvisko 

 

XVII. OZ 

31.03.2025 

Ondrej Vetrák P 

JUDr. Zuzana Kederová P 

Mgr. Jana Liptáková P 

Ján Lupták P 

Mgr. Adriana Mareková P 

Matej Škvarka P 

Iveta Valentová P 

 

 

P - prítomný 

N - neprítomný 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


